
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 16. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 683
Selvom Danske Bank sidste år skrev til Finanstilsynet, at banken nu vil sørge for, at der 
ikke længere vil blive sendt forkerte oplysninger til danske domstole, så er det alligevel 
sket. I Danske Banks seneste statusopdatering til Finanstilsynet af 1. september 2021 
(s.4) fremgår det, at banken frem til 17. august i år – alligevel har indsendt forkerte 
oplysninger i omkring 100 sager. Hvordan efterlader det tilliden til Danske Bank, når 
banken sidste år siger, at man er stoppet med at indsende forkerte oplysninger, men så 
alligevel fortsætter med det helt frem til for en måned siden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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